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Protokół Nr 35/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 14 maja 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Zbigniew Surma – Wicestarosta, Agnieszka Hołubowska – członek 

Zarządu, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Andrzej Legan – członek Zarządu, Karolina 

Andrzejak – Sekretarz Powiatu, Adriana Tutak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie, Magdalena Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji, Natalia 

Jasińska – Inspektor w Wieloosobowym Stanowisku ds. Zarządzania Kryzysowego i Pionu 

Ochrony, Agnieszka Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Zbigniew Surma o godz. 12:00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, powitał 

obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 34/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło 

się 29 kwietnia 2025 roku. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wielkopolskim.  

3. Wniosek I Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji w Gorzowie Wlkp., z prośbą o pomoc  

w organizacji Uroczystości Obchodów Miejskiego Święta Policji.  

4. Wniosek Sołectwa Baczyna o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Dnia Dziecka”. 

5. Wniosek Sołtysa Lipek Wielkich o dofinansowanie Dnia Strażaka. 

6. Wniosek Sołtysa Lipek Wielkich o dofinansowanie Nocy w Remizie. 

7. Wniosek Sołtysa wsi Łupowo o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego  

z okazji Dnia Dziecka”. 

8. Wniosek Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Lipkach Wielkich o dofinansowanie- 

Profilaktyczny Międzyszkolny Dzień Dziecka. 

9. Wniosek Stowarzyszenia „Na rzecz rozwoju gmin” Pyrzany 101 o dofinansowanie wystawy 

fotograficznej „Pyrzany Wczoraj i Dziś”- część III. 

10. Wniosek Szkoły Podstawowej im. Wł. Korsaka w Jeninie o dofinansowanie szkolnego dnia 

sportu oraz  Dnia Dziecka.  

11. Wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie imprezy 15-lecie 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy. 

12. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Witnicy o dofinansowanie Wigilii Strażackiej OSP 

Witnica 2025. 

13. Wniosek Sołectwa Ściechówek o dofinansowanie rzeczowe festynu z okazji Dnia Dziecka. 

14. Wniosek Stowarzyszenia Mieszkańców Ciecierzyc o dofinansowanie wyjazdu seniorów na 

„Lubuska wieś gotuje regionalnie ze smakiem”. 

15. Wniosek Związku Żołnierzy Wojska Polskiego koło im. płk. Czesława Chmielewskiego  

w Witnicy o dofinansowanie Święta Wojska Polskiego. 

16. Wniosek Sołtysa Stanowic o dofinansowanie imprezy Dzień Dziecka- wesoło i aktywnie. 

17. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

34/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 29 kwietnia 2025 roku. 

  

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
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Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 34/2025 z posiedzenia  Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

Ad.2. Adriana Tutak przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wielkopolskim. Poinformowała, że zmiana jest spowodowana tym, 

że działający w  ramach PCPR Ośrodek Interwencji Kryzysowej w Kamieniu Wielkim został 

skreślony z listy wojewody, a Powiat Gorzowski podpisał porozumienie z Miastem Gorzów Wlkp., 

w zakresie kierowania mieszkańców Powiatu do tamtejszego Ośrodka. Dodatkowo, w celu 

zabezpieczenia w pełni potrzeb jednostki wynikających z reorganizacji pracy oraz zwiększonego 

zakresu obowiązków koniecznym stało się zwiększenie stanowisk w ramach działu świadczeń oraz 

rozszerzenie zadań zastępcy dyrektora PCPR o koordynację koordynatorów rodzinnej pieczy 

zastępczej. Nadto, w wyniku audytu Jednostki, który zakończył się w grudniu 2024 r., koniecznym 

okazało się wskazanie w schemacie organizacyjnym ilości etatów. Tym samym, w związku z 

rozwojem jednostki niezbędnym stało się dostosowanie struktury PCPR do jego aktualnych potrzeb 

oraz zapewnienia lepszego funkcjonowania jednostki.  

 

            Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy środki zostały zabezpieczone?  

            Adriana Tutak odpowiedziała, że tak. 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gorzowie Wielkopolskim. Uchwała otrzymała nr 67/2025.  

 

Ad. 3. Natalia Jasińska przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek I Zastępcy Komendanta 

Miejskiego Policji w Gorzowie Wlkp., z prośbą o pomoc w organizacji Uroczystości Obchodów 

Miejskiego Święta Policji. Poinformowała, że w zeszłym roku Starostwo dofinansowało 

uroczystość w kwocie 1000 zł. Dodała, że Zarządzanie Kryzysowe posiada środki na ten cel. 

 Radna Agnieszka Hołubowska zaproponowała kwotę 2000 zł. 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek I Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji 

w Gorzowie Wlkp., z prośbą o pomoc w organizacji Uroczystości Obchodów Miejskiego Święta 

Policji. Dofinansowanie w kwocie 2000 zł. 

 

Wniosek I Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji w Gorzowie Wlkp., z prośbą o pomoc  

w organizacji Uroczystości Obchodów Miejskiego Święta Policji stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa Baczyna 

o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Dnia Dziecka”. Poinformowała, że wniosek został 

złożony prawidłowo pod kątem formalno-prawnym i został zaopiniowany pozytywnie. 

Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Baczyna o dofinansowanie 

organizacji sołeckiego „Dnia Dziecka”.  

  

Wniosek Sołectwa Baczyna o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Dnia Dziecka” stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa Lipek 

Wielkich o dofinansowanie Dnia Strażaka. Poinformowała, że wniosek został złożony po terminie  

i nie przeszedł oceny merytorycznej, czyli nie spełnił wymogów formalnych. 

  

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Sołtysa Lipek Wielkich o dofinansowanie 

Dnia Strażaka. 

 

Wniosek Sołtysa Lipek Wielkich o dofinansowanie Dnia Strażaka stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa Lipek 

Wielkich o dofinansowanie Nocy w Remizie. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem 

formalno- prawnym. Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

  

            Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa Starego Polichna  

o dofinansowanie imprezy „Dzień Dziecka”.  

  

Wniosek Sołtysa Lipek Wielkich o dofinansowanie Nocy w Remizie, stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa wsi 

Łupowo o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka”. 

Poinformowała, że wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został 

zaopiniowany pozytywnie. Wieś Łupowo po raz pierwszy wnioskuje o dofinansowanie. 

Wnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa wsi Łupowo o dofinansowanie 

organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka”. 

  

Wniosek Sołtysa wsi Łupowo o dofinansowanie organizacji sołeckiego „Pikniku Rodzinnego  

z okazji Dnia Dziecka” stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Rady Rodziców 

przy Szkole Podstawowej w Lipkach Wielkich o dofinansowanie- Profilaktyczny Międzyszkolny 

Dzień Dziecka. Wniosek otrzymał ocenę pozytywną. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej 

w Lipkach Wielkich o dofinansowanie- Profilaktyczny Międzyszkolny Dzień Dziecka. 

  

Wniosek Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Lipkach Wielkich o dofinansowanie- 

Profilaktyczny Międzyszkolny Dzień Dziecka stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia 

„Na rzecz rozwoju gmin” Pyrzany 101 o dofinansowanie wystawy fotograficznej „Pyrzany Wczoraj 

i Dziś”- część III. Poinformowała, że Powiat po raz trzeci dofinansowuje tą wystawę fotograficzną. 

Zgodnie z regulaminem Stowarzyszenie może otrzymać tylko 750 zł dofinasowania.  

 

            Wicestarosta Zbigniew Surma zaproponował 500 zł dofinansowania. 

            Członkowie Zarządu przychylili się do zaproponowanej kwoty. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Stowarzyszenia „Na rzecz rozwoju gmin” 

Pyrzany 101 o dofinansowanie wystawy fotograficznej „Pyrzany Wczoraj i Dziś”- część III. 

Dofinansowanie w kwocie 500 zł. 

 

Wniosek Stowarzyszenia „Na rzecz rozwoju gmin” Pyrzany 101 o dofinansowanie wystawy 

fotograficznej „Pyrzany Wczoraj i Dziś”- część III stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Szkoły 

Podstawowej im. Wł. Korsaka w Jeninie o dofinansowanie szkolnego dnia sportu oraz  Dnia 

Dziecka. Wniosek złożony prawidłowo, otrzymał ocenę pozytywną. Zawnioskowano o 1000 zł 

dofinansowania. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Szkoły Podstawowej im. Wł. Korsaka  

w Jeninie o dofinansowanie szkolnego dnia sportu oraz  Dnia Dziecka. 

 

Wniosek Szkoły Podstawowej im. Wł. Korsaka w Jeninie o dofinansowanie szkolnego dnia sportu 

oraz  Dnia Dziecka stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie imprezy 15-lecie Uniwersytetu Trzeciego Wieku  
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w Witnicy. Poinformowała, że wniosek otrzymał ocenę pozytywną. Wnioskowano o 1000 zł 

dofinansowania.  

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy 

o dofinansowanie imprezy 15-lecie Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy. 

 

Wniosek Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Witnicy o dofinansowanie imprezy 15-lecie Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku w Witnicy stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Witnicy o dofinansowanie Wigilii Strażackiej OSP Witnica 2025. 

Poinformowała, że jest to już 5 wniosek, a zgodnie z regulaminem można złożyć tylko 4 wnioski.   

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Witnicy  

o dofinansowanie Wigilii Strażackiej OSP Witnica 2025. 

 

Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Witnicy o dofinansowanie Wigilii Strażackiej OSP Witnica 

2025 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa 

Ściechówek o dofinansowanie rzeczowe festynu z okazji Dnia Dziecka. Poinformowała, że 

zawnioskowano o wsparcie rzeczowe, czyli upominki dla dzieci jako nagrody za udział  

w konkursach. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Ściechówek o dofinansowanie 

rzeczowe festynu z okazji Dnia Dziecka. Dofinansowanie rzeczowe w kwocie 500 zł. 

 

Wniosek Sołectwa Ściechówek o dofinansowanie rzeczowe festynu z okazji Dnia Dziecka stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia 

Mieszkańców Ciecierzyc o dofinansowanie wyjazdu seniorów na „Lubuska wieś gotuje regionalnie 

ze smakiem”. Poinformowała, że jest to dofinansowanie wyjazdu. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Stowarzyszenia Mieszkańców Ciecierzyc  

o dofinansowanie wyjazdu seniorów na „Lubuska wieś gotuje regionalnie ze smakiem”. 
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Wniosek Stowarzyszenia Mieszkańców Ciecierzyc o dofinansowanie wyjazdu seniorów na „Lubuska 

wieś gotuje regionalnie ze smakiem” stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Związku 

Żołnierzy Wojska Polskiego koło im. płk. Czesława Chmielewskiego w Witnicy o dofinansowanie 

Święta Wojska Polskiego. Poinformowała, że wniosek otrzymał tylko 16 pkt, nie spełnił wymogów 

formalno-prawnych. Otrzymał ocenę negatywną. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Związku Żołnierzy Wojska Polskiego koło im. 

płk. Czesława Chmielewskiego w Witnicy o dofinansowanie Święta Wojska Polskiego. 

 

Wniosek Związku Żołnierzy Wojska Polskiego koło im. płk. Czesława Chmielewskiego w Witnicy  

o dofinansowanie Święta Wojska Polskiego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa Stanowic 

o dofinansowanie imprezy Dzień Dziecka- wesoło i aktywnie. Poinformowała, że wniosek otrzymał 

ocenę pozytywną. Zawnioskowano o 1000 zł dofinansowania. 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Wicestarosta Zbigniew Surma poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa Stanowic o dofinansowanie 

imprezy Dzień Dziecka- wesoło i aktywnie. 

 

Wniosek Sołtysa Stanowic o dofinansowanie imprezy Dzień Dziecka- wesoło i aktywnie stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Do posiedzenia Zarządu Powiatu o godz. 12.28 dołączyła Sekretarz Karolina Andrzejak. 

 

Ad. 17. Sprawy bieżące. 

Członkowie Zarządu omówili, uściślili i sprecyzowali zmiany do regulaminu dofinansowania 

imprez i przedsięwzięć z budżetu Powiatu Gorzowskiego, bądź wsparcia rzeczowego patronatu 

współorganizacji w ramach promocji Powiatu Gorzowskiego. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu o godz. 12.30 opuściła Radna Agnieszka Hołubowska. 

 

Radny Mariusz Śpiewanek zapytał, o przebudowę drogi powiatowej Czechów- Santok. Chodzi  

o zaprojektowany ciąg pieszo-rowerowy, który blokuje przejście dla pieszych.  

Agnieszka Harasimowicz powiedziała, że jest dopiero przygotowywany projekt, w którym nie ma 

jeszcze informacji lokalizacji przystanków autobusowych. 

Radny Mariusz Śpiewanek powiedział, że otrzymał informację, że mają być ustawione tabliczki na 

tym ciągu,  zakaz ruchu dla pieszych.  

Agnieszka Harasimowicz powiedziała, że chodzi o inną drogę, a mianowicie Gorzów Wlkp.,- 

Czechów. 

Radny Mariusz Śpiewanek poprosił o wyjaśnienie tej sytuacji. 
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Agnieszka Harasimowicz poinformowała, że tak została przygotowana inwestycja do realizacji. 

Program Funkcjonalno-Użytkowy (PFU) nie przewidywał tam budowy ciągu pieszo-rowerowego, 

tylko i wyłącznie ścieżkę rowerową. Na etapie uzgadniania organizacji ruchu zostało to zauważone. 

Radny Mariusz Śpiewanek powiedział, że mieszkańcy Czechowa są oburzeni tym faktem. Zapytał, 

co można zrobić na tym etapie? 

Agnieszka Harasimowicz odpowiedziała, że na tym etapie, jeżeli chodzi o zmianę zakresu 

inwestycji bez wydawania dodatkowych środków nie można nic zrobić. Dodała, że jest jasne 

stanowisko policji i drogówki, że nie wyrażą zgody na wprowadzenie zmian w organizacji ruchu 

poszerzenia tego pasa rowerowego.  

Radny Mariusz Śpiewanek powiedział, że Gmina Santok do inwestycji Powiatowych dokłada 

znaczną kwotę. Dodał, że Powiat Gorzowski w porozumieniu z Gminą Santok musi znaleźć 

wspólne rozwiązanie z tej sytuacji, aby mieszkańcy Czechowa byli zadowoleni. Poinformował, że 

jest osobą upoważnioną przez Gminę Santok do wyrażenia takiego stanowiska. 

Agnieszka Harasimowicz odpowiedziała, że tak została przygotowana inwestycja PFU. 

Poinformowała, że poprosiła kierownika budowy o sprawdzenie w terenie, czy istnieje możliwość 

poszerzenia ciągu rowerowego, który jest już realizowany. Wyjaśniła, że ciąg rowerowy  

z dopuszczeniem ruchu pieszego musi mieć minimum 2,5 m, a w takich okolicznościach nawet do  

3 m, żeby zapewnić bezpieczeństwo pieszych.  

Radny Mariusz Śpiewanek zapytał, co proponuje Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych? 

Agnieszka Harasimowicz odpowiedziała, że poprosiła kierownika budowy o sprawdzenie w terenie, 

czy są techniczne możliwości, gdyż jest wąski pas drogowy, występują skarpy, które należało by 

zabezpieczyć przed osuwiskiem. Będą to dodatkowe prace ziemne i wykonanie murów oporowych. 

Dodała, że jeżeli kierownik budowy potwierdzi  możliwość poszerzenia tej ścieżki rowerowej, 

wówczas Powiat będzie dowiadywał się jakie będą wiązać się z tym dodatkowe koszty i będzie 

zastanawiał się co z tym zrobić. Chodzi tutaj o dodatkowe koszty. Na tym odcinku drogi podział 

środków jeżeli chodzi o wkład własnych jest 70% Powiat 30% Gmina. Zaznaczyła, że przygotuje 

informację, czy istnieją techniczne możliwości. 

Radny Andrzej Legan powiedział, że podobna sytuacja była za poprzedniej kadencji na ścieżce 

rowerowej Kłodawa-Wojcieszyce. Została wybudowana ścieżka rowerowa i policja pieszych 

poruszających się po tej ścieżce prosiła o jej opuszczenie, piesi poruszali się po drodze. Po pewnym 

czasie został tam przywrócony ciąg pieszo-rowerowy. Poprosił Naczelnika Dróg Powiatowych  

o sprawdzenie w jaki sposób się to odbyło i jakie są możliwości teraz na drodze Gorzów Wlkp., 

- Czechów. 

Agnieszka Harasimowicz powiedziała, że decyzje podjęły osoby, które występowały  

o dofinansowanie inwestycji. Chodziło wówczas o ograniczenie kosztów. Dodała, że nie przyszło 

jej do głowy, aby wnikliwie analizować projekt, a nieścisłości wyszły dopiero przy uzgadnianiach 

organizacji ruchu. 

Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, o kawałek niewyremontowanej dogi w sołectwie 

Wojcieszyce? 

Agnieszka Harasimowicz odpowiedziała, że w przyszłym tygodniu Wydział Dróg Powiatowych 

będzie robić zapytanie ofertowe do potencjalnych wykonawców.  

Radny Mariusz Śpiewanek złożył ustny oficjalny wniosek, aby na następnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w sprawie ścieżki rowerowej Gorzów Wlkp.,- Czechów byli obecni także przedstawiciele 

Gminy Santok z Panem Wójtem na czele. 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś sprawy 

bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych spraw bieżących. 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma o godz. 12:42 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz nieobecny 

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Anna Żukowska 


